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3.6.2024 -Zoom- klo 18:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Antti Laajalahti
Essi Lampinen
Jessica Tikkaoja
Eveliina Viitasalo
Tomi Salo
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Elsa Vänttinen
Veera Mäentaus
Siru Huurre
Elina Hukkanen
Sarianna Saastamoinen sihteeri

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 18:18

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan/muutoksin.

4. Ilmoitusasiat
- Taloudenhoitaja on elokuussa viikot 32-34 rapakon toisella puolella. Pystyn

hoitamaan maksuja ja muita kyllä aikaerosta huolimatta. Haluaisin kuitenkin pientä
varoitusta, jos tarvitset esim. kulukorvauksen mahdollisimman pian maksuun takaisin.
Aloitan pian labratakkien ja lasien tilaamisen, niin yleisempiä kokoja on sitten
saatavilla lisää.

- Fuksikirje lähetetty laitokselle
- Lauri hakee laitokselta keskiviikkona kemian pääsykoepäivään jotain

naposteltavaa(?). Pääsykoeaamuna (6.6. klo 10-13)) ainakin Lauri menee Kopille
keittämään jonkun verran kahvia pääsykoetta koettaville. Pääseekö muutama muu
siinä aikasemmin myös apuun järjestelyihin? Pinja, Siru, Jessica, Sarianna ehkä.

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: Omasp 940,78e + Danske 10 420,41 = 11 361,20€
Kassassa: 125,50 €

Omasp tuli terveisiä meille. Danske Bank on aloittanut varojen siirto protokollan. Ehdotan
kuitenkin varmuuden vuoksi, jos tulee isompia maksuja ennen varojen siirtoa mahdollisesti
taas siirtää Dansken tililtä 5000e. Vujuilta drinkkiliput maksamatta vielä.
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5.2. Tutkijoiden yö
Tutkijoiden yön järjestäjä kysyy, voiko fuksipassiin lisätä tähän liittyvän tehtävän. Itse
tapahtuma on syksyllä 27.9. → Laitettu jo. Done and dusted

5.3.Kansioiden siistiminen ja nykyisestä Drivestä muutto
Tilannekatsaus: Tapsat ja Lauri valmiit ainakin, muutama kansio vielä siistimättä.
Katsellaan myöhemmin tämän kuun/heinäkuun lopussa.

5.4.Vopas
Tilannekatsaus: Lauri ja Pinja tekemässä, muutama juttu enää jäljellä.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Karaoke Ynnän kanssa
Kemistejä oli paikalla ja Resinassa oli kivat karaoke tilat.

6.2. Tulevat
6.2.1. Pääsykoepäivä 6.6.

Kahvi, tee, mehu-tarjoilu.
6.2.2.Ensimmäinen kesätapaaminen

Grilli kopille tai keskustassa asuvalle, muistakaa ottaa mukaan! Tarkistakaa,
että hiilet riittää.

7. Media-asiat
7.1. Fuksipassi

Fuksipassi tehtävät aikalailla done. Vielä voi ehdottaa muutoksia

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. TEK:n Pride postaus
Sähköpostiin tullut ohjeet, hoitaako media-tiimi vai joku muu? Sähköpostiin tulisi

vastata 14.6. mennessä, ja standaarin postitusosoitteeksi olisi varmaan kätevintä
laittaa sen osoite joka tämän pystyisi hoitamaan. Siru hoitaa postauksen jne.

8.2. Foorumit
8.2.1. Hyvinvointifoorumi KoPoSoPo

Höpöteltiin kaikesta hyvinvoinnista. Hyvät tarjoilut (kakkua).
8.3. Kemian KKR

-Lainaus kohasta 8 (kemian KKR) pöytäkirjasta 5/2024:
“-Bio- ja ympäristötieteiden laitos on luopumassa sivuaineopiskelijoiden bio- ja
ympäristötieteiden aineopintokokonaisuudesta tulevassa OPSissa. Muutos ei koske
aineenopettajaopiskelijoita.” → Tämä muutos onkin mahdollisesti peruuntumassa, eli
aineopintokokonaisuus olisikin saatavilla myös sivuaineopiskelijoille.
-Muuten käytiin jälleen tekoälyjuttuja läpi, monissa asioissa sitä saa käyttää, mutta
esimerkiksi suoraan kysymyksen copy pasteeminen sinne olisi eettisten ohjeiden
vastaista.

9. Palauteboksin läpikäynti
-tyhjä

10. Muita esille tulevia asioita
● KSKS:ää kiinnostaisi yhteistyö taas Radikaalin kanssa Kemiaa kaikille luentojen

kahvittajana. Tämä vaatisi vain parilta hallituksen jäseneltä pari kertaa puoleen
vuoteen yhtä iltapäivää milloin keittää kahvit vanhemmille kemisteille ja luennon
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pitäjälle. Radikaali on tehnyt tämän ennenkin ja tällä pidettäisiin hyvä yhteys kemian
seuraan. -Alustavasti joo, jos tulee infot aikaisemmin. Kahvinkeiton vuorottelu esim.
samalla tavalla kuin päivystysvuorot.

● Mikä on pankkikorttien tilanne? Tapsojen kortit tulossa kesän aikana.

11. Budjetoinnit
● Vujujen drinkkiliput 2000e
● Jälkibudjetoinnit

○ Valokuvaaja 250 e
○ Bändi 700e
○ Scandic Laajavuori ilmeisesti loppumaksu 2371,80e
○ Vujujen käsiohjelmat 130,85e

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja 5/24 muutoksin: budjetoinneissa 194,88 e jälkibudjetoinniksi,
sirkussitsien haalarimerkit, poistetaan mocktailkilpailun palkinnon, ilmapallojen ja popcornien
budjetoinnit, koska ne on jo budjetoitu aiemmin.
Päätös: Hyväksytään pöytäkirja 5/24 muutoksin.

13. Seuraava kokous
1.7. klo 18:15 paikka Zoom

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 18:54.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2024 Essi Lampinen, varapuheenjohtajai 2024


